

25 April 2024

25 أبريل 2024

Investor session on Abraj Energy Services SAOG audited financial statements for year end 2023 and Unaudited Condensed Interim financial statements for Three Months Period ended 31 March 2024

Abraj Energy Services SAOG cordially invites investors and analysts to attend the 2023 year end results and First quarter of 2024 session in :

Date: 1 May 2024

Time: 3 Pm (Muscat Time)

The session agenda will include sharing result of the audited financial statements for year-end 2023 and the Unaudited Condensed Interim financial statements for the Three Months Period ended 31 March 2024.

Following the presentation, there will be a Q&A session.

The session will be conducted via Microsoft team, Meeting link below:

[Join the meeting now](#)

Meeting ID: 351 351 255 330

Passcode: Lpjzoz

جلسة نقاشية للمستثمرين حول البيانات المالية المدققة لعام 2023 والبيانات المالية المرحلية الموجزة والغير مدققة لشركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع.ع لفترة الثلاث أشهر والمنتهية في 31 مارس 2024

تدعو إدارة شركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع.ع المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في الجلسة النقاشية حول نتائج العام 2023 ونتائج الربع الاول من عام 2024 والتي ستعقد في:

التاريخ : 1 مايو 2024

التوقيت : 3 مساء (بتوقيت مسقط)

سيتم عرض جدول أعمال الجلسة عرض النتائج المالية المدققة لعام 2023 والبيانات المالية المرحلية الموجزة والغير مدققة لفترة الثلاث أشهر والمنتهية في 31 مارس 2024، وسيتم بعد العرض فتح باب الأسئلة والاستفسارات للمشاركين.

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الاتصال المرئي Microsoft team خلال الرابط :

[Join the meeting now](#)

الرقم التعريفي للاجتماع: 351 351 255 330

رمز المرور: Lpjzoz



For further details, please contact our team:

للمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع الفريق:

البريد الإلكتروني: investor.relations@abrajenergy.com

هاتف : +968 24073268

سيف الحمحمي
الرئيس التنفيذي

Saif Al Hamhami
Chief Executive Officer